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1. Mötets öppnande

Ordfiirande Alexander Åhman Hald ftirklarar mötet öppnat kl. 17:05.

2. Yal av mötesordliirande
Alexander Åhman Hald nominerar sig själv till mötesordftirande.

Föreningsmötet beslutar

att väljaAlexander Åhman Hald till mötesordftirande.

3. Val av mötessekreterare
Alexander nominerar Emmy Broberg till mötessekreterare.

Föreningsmötet beslutar

att välja Emmy Broberg till mötessel«eterare.

4. Val av justerare tillika rösträknare fiir mötet
Anna Stenström och Alexis Alling nominerar sig själva till justerare tillika
röstriiknare frr mötet.

Föreningsmötet beslutar

att väljaAnna Stenström och Alexis Alling till justerare tillika
rösträknare for mötet.

Under punkt 10a ii. Val av skattmästare, tillika firmatecknare, och vice
skatknästare, tillika firmatecknare ftir nästkommande verksamhetsår, rivs
beslutet om Anna Stenström som justerare upp och Erik Haversten väljs i
hennes stiille.

5. Frågan om mötets stadgeenliga utlysande
Alexander ftirklarar att mötet utlystes den 5:e november, två veckor innan
mötet.

Föreningsmötet finner mötet stadgeenligt utlyst.

6. Justering av röstlängd
Röstliingden fastställs till tjugotre niirvarande medlemmar med närvaro-, yttrande- och
rösträtt. Då mötet åir digitalt har medlemskap kontrollerats på forhand.

Under punkt l}ai: Val av ord/örande, tillikafirmatecknare, och vice
ordförande, tillika firmate clcnare, for neistkommande verlrsamhetsår
utjusteras Daniel Chun samt Erik Haversten, Quentin Jansson Piasecka och
Patrik Öhrstedt3usteras in. Röstliingden justeras till tjugofem niirvarande
medlemmar med niirvaro-, yttrande- och rösträtt.
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skottmdstqre, tillika firmate clcnare for nristhommande verlcs amhetsår
utjusteras Anna Stenström och Paulina Persson. Röstlaingden justeras till
tjugotre närvarande medlemmar med niirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 10a ii: Val av skattmcistare, tillikafirmateclmare, och vice
s kattmtistare, tillika Jirmate cknare for ncistkommande v erks amhetsår
utjusteras Lina Nilsson och Karin Hellqvist. Röstliingden justeras till
tjugoen närvarande medlemmar med nåirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 10a ii: Val av skattmcistare, tillikaJirmatecknare, och vice
skattmrlstare, tillika firmatecknare for ntistkommonde verlcs amhets år
utjusteras Erik Shaw. Röstkingden justeras till tjugo ntirvarande medlemmar
med näirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt l0a ii. Val av skattmdstare, tillikafirmatecknare, ochvice
skattmcistare, tillika firmatecknare for nristkommande verla amhetsår
utjusteras Rebecca Taylor. Röstltingden justeras till nitton närvarande
medlemmar med niirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 10b i: salcrevisorer samt sakrevisorssuppleant utjusteras
Nathalie Eriksson. Röstlåingden justeras till arton ntlrvarande medlemmar
med nåirvaro-, yttrande- och rösträtt.

under punkt ltc. Faststdllande av prelimineir strategiskplanfi)r 2021 -
2023 utjusteras Micaela Mora Holmström. Röstkingden justeras till sjutton
nåirvarande medlemmar med närvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt ltc. Faststcillande av prelimincir strategisk planfi)r 2021 -
2023 utjusteras Elinor Ahlström och Quentin Jansson Piasecka. Röstleingden
justeras till femton niirvarande medlemmar med närvaro-, yttrande- och
rösträtt.

Under punkt lld. Faststrillande w preliminrir verksamhetsplanfAr
verksamhetsåret 2021 utjusteras Tony Westling. Röstliingden justeras till
fiorton nåiruarande medlemmar med nåirvaro-, yttrande- och röskätt.

Under punkt lld. Faststrillande av preliminrir verksamhetsplanför
verksamhetsåret 2021 utjusteras Andreas Hil1erdal. Röstlåingden justeras till
fretton närvarande medlemmar med niirvaro-, yttrande- och röstätt.

7. Fastställande av fiiredragningslista
Stefanie yrkar att en ny punkt 8. Godkrinnande av ft)regående
fiireniugsmötesprotokoll skapas. Hon yrkar även att l0c görs till en ny
punkt 11 och resterande punkter justeras i enlighet med detta. Punlterna 10a
och b menar hon bör även justeras till 2021 istället för 2020. Mathilde
påpekar att punkt 8 kan läggas till men kommer bordläggas då justerare inte
varit tillglinglig ftr underskrift av protokoll.
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Föreningsmötet beslutar

att godkärura Stefanies yrkande.

Föreningsmötet beslutar

att godkäwra ftiredragningslistan med 2indringar enligt Stefanies yrkande.

8. Godkåinnande av fiiregående fiireningsmötesprotokoll
Då justerare uteblivit yrkar Alexander att bordlägga punkten till
nästkommande möte.

Föreningsmötet beslutar

attbordlägga punkten till nästkommande möte.

9. Godkiinnande av entledigande
a) Paulina Persson

2A2A-10-01har klubbmästare Paulina Persson på egen begåiran valt att
entlediga sig fran sin styrelsepost.

Humanistiska foreningens styrelse fiireslår foreningsmötet

att godkäwrabegåiran om entledigande fran styrelsen.

Stefanie yrkar pä att ändra att-satsen till: att godkänna Paulina Perssons
begiiran om entledigande fran uppdraget som klubbmästare.

Föreningsmötet be slutar

att godkänna Stefanies yrkande.

Föreningsmötet beslutar

att godkäwra Paulina Perssons begåiran orn entledigande från
uppdraget som klubbmästare.

10. Valärenden
a. Val av styrelse ftir verksamhelsåret2l2l

Valberedningen, bestående av Alexander Åhman Hald, Paulina Persson
och Patrik Öhrstedt, ft)redrar kring valberedningens arbetsprocess samt
nomineringar. Tony frågar vad valberedningen har för strategi for att rtlr
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fulla de vakanta posterna. Paulina menirr att det antagligen varit svårt på
grund av coronapandemin. Stefanie påpekar att valberedningens ftirslag
inte åir komplett enligt stadgarna då ssrelsen ska vara sju till femton
ledamöter. Matilda frågar valberedningen varftir de ftreslagit två
skattmästare istället ftr att täcka andra poster. Alexander svarar att det
är nyttigt ftir foreningen att ha två skattmästare. Alexander tillägger att
valberedningen valt kandidaterna efter kvalitet och inte ftir att fylla
platser. Anna Börjesson menar att motiveringarna for det övergripande
ftirslaget iir otydligt. Hon undrar varftir Rebecca Taylor med
sakkunnighet inom ekonomi inte nomierats som skattmästare.

Alla nominerade kandidater presenterar sig. Alexander menar att
Rebecca sökte vice skattmäskre och dtirftir nominerades till vice
skattmästare istället ftr skattmiistare.

Daniel Chun meddelar att han inte godkiint nomineringen till
sekreterare. Valberedningen svarar att han drog tillbaka sin nominering
efter kallelsen gick ut.

i. Val av ordförande, tillika firmatecknare, och vice ordftirande, tillika
firmatecknare, ftir ntistkommande verksamhetsar

Valberedningen foreslar ftireningsmötet

att välja Mathilde Lönnell Mortensen till ordftirande, tillika
firmatecknare, fiir Humanistiska ftirening en 202I .

att väl1a Emmy Broberg till vice ordfiirande, tillika
firmatecknare, fiir Humanistiska ftireninge n 2021 .

Föreningsmötet diskuterar kandidaterna for presidiet medan
kandidaterna ft)rsåitts i breakout rooms.

Daniel Chun utjusteras kl. 17:40.

Erik Haversten justeras in kl. I7:43
QuentinJansson Piasecka kl. 17:53
Patrik Ohrstedt justeras in kl. I B:24
Rö s tl angden j us t er a s t ill tj u gofe m ncirv ar ande m e dl e mm ar

Föreningsmötet beslutar

att väL1a Mathilde Lönnell Mortensen till ordftirande, tillika
firmatecknare, ftir Humanistiska fiireningen 2021.
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att väljaEmmy Broberg till vice ordförande, tillika
firmatecknare, ftir Humanistiska ftireningen 2021 .

Paus kl. l8:33
Mötet återupptas H. IB:45

ii. Val av skattonästare, tillika firmatecknare, och vice skattmästare,
tillika firmatecknare för nästkommande verksamhetsår

Då Anna Stenström har tekniska problem med Zoom ftireslår
hon att riva upp beslutet om att välja henne som justerare tillika
röstriiknare fiir mötet.

Föreningsmötet beslutar

att ivaupp beslutet om Anna Stenström som justerare tillika
röstriiknare.

att välja Erik Haversten till justerare tillika röstriiknare ftir
mötet.

Anna Stenström och Paulina Persson utjusteras kl. 18:56.

Rö s t I rin gde n j us t e r a s t i ll tj u go tre nrirv ar ande m e dl e mmar

Föreningsmötet diskuterar hur röstningen ska gå till då även
kandidatema iir röstberättigade. Under resten av punkterna

kommer kandidaterna ffi komma tillbaka i huvudrummet under

omröstringen så de kan utöva sin rösträtt.

Valberedningen frreslår fiireningsmötet

att väIjaAndreas Hillerdal till skattmästare, tillika
firmatecknare, ft)r Humanistiska forening en 2021.

att välja Rebecca Taylor till vice skattmästare, tillika
firmatecknare for Humanistiska forening en 2A21.

Föreningsmötet diskuterar kandidaterna medan kandidatema
ftirsätts i breakout rooms.

Lina Nilsson och Karin Hellqvist justeras ut kl. l9:06,

Rostlangden justeras till tjugoen ntirvarande medlemmar
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Föreningsmötet beslutar

att valja Andreas Hillerdal till skatknästare, tillika
firmatecknare, ftir Humanistiska ftireningen 2A21 .

att väLja Rebecca Taylor till vice skattmästare, tillika
firmatecknare ftir Humanistiska ftirening en 2021 .

Erik Shaw justeras ut kl. l9:i6.
Rö s tl cingden j us ter as till tj ugo
ntirv ar ande me dl emmar.

Paus kl. 19:37.

Mötet återupptas kl. 19:42.

iii. Val av sekreterare ftir nästkommande verksamhetsår

Alexander meddelar att Daniel inte godkiint nomineringen.

Stefanie yrkar att vakantsätta posten till nästkommande
ftireningsmöte.

Föreningsmötet beslutar
att vakantsätta posten sekreterare till nästkommande
foreningsmöte.

iv. Val av öwiga styrelseledamöter for nästkommande verksamhetsår

1. Övermarskalk

Valberedningen ftireslår foreningsmötet

att väl1a Ellinor Ahlström till övermarskalk fi)r
Humanistiska ftirening en 2021 .

Föreningsmötet diskuterar kandidaten medan kandidaten försätts
i ett breakout room.

Föreningsmötet beslutar

att välja Ellinor Ahlström till övermarskalk för
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Humanistiska ftirening en 2021 .

Rebecca Taylor justeras ut kl. 20:01.

Röstlringden justeras till nitton nrirvarende medlemmar

2. Informationsansvari g

Alexander frågar om det tir någon som vill nominera sig till
Informationsansvarig.

Alexander fiireslår att vakantsåitta posten
Informationsansvarig till nästkommande föreningsmöte.

Föreningsmötet beslutar
at t v akantsätta po sten Informationsansvari g till
niistkommande ftireningsmöte.

3. Programansvarig
Alexander fuägar om det åir någon som vill nominera sig till
programansvarig.

Katerina Shamanina nominerar sig själv till
programansvarig ftr 2021. Hon ftiredrar kring hur hon
skulle vi§a utveckla rollen som Programansvarig.

Föreningsmötet ståiller frågor till Katerina om hur hon
skulle arbeta som Programansvarig.

Föreningsmötet diskuterar kandidaten medan kandidaten
forsätts i ett breakout room.

Föreningsmötet beslutar

att välja Katerina Shamanina till programansvarig for
Humanistiska ftirening et 2021 .

4. Klubbmiistare
Alexander frågar om det iir någon som vill nominera sig till
Klubbmästare.

Andreas nominerar Oliviae Odenskiöld och Quentin
Jansson Piasecka till vice klubbmåistare respektive
klubbmästare for 2021.

Föreningsmötet stiiller frågor till Oliviae och Quentin.

Stefanie vill notera att valberedningen i framtiden bör delge
ftireningsmötet i och med kallelsen, även de som inte
rekommenderas till poster av valberedningen och varfor.
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Föreningsmötet diskuterar kandidaterna medan
kandidaterna frrsåitts i ett breakout room.

Kandidaterna återkommer till rummet. Föreningsmötet
frågar kandidaterna om Oliviae kan tåinka sig Klubbmästare
och Quentin Vice klubbmtistare. De svarar att de kan det.

Föreningsmötet beslutar
att välja Oliviae Odenskiöld till Klubbmästare ftir
Humanistiska ftirening en 2021 .

att vällaQuentin Jansson Piasecka till Vice
Klubbmästare ftlr Humanistiska ftirening en 2021.

b. Val av revisorer samt revisorssuppleanter för nästkommande verksamhetsår
i. Sakrevisorer samt sakrevisorssuppleant

Alexander frågar om det är någon som vill nominera sig till
sakrevisor eller sakrevisorssuppleant .

Erik Haversten nominerar sig själv till sakrevisorsuppleant.

Anna Börjesson nominerar sig sjåilv till sakrevisor.

Föreningsmötet beslutar

att välja Anna Börjesson till sakrevisor ftir Humanistiska
foreningen tu 2021 -2022.

att väl1a Erik Haversten till sakrevisorssuppleant ft)r
Humanistiska ftirening en fu 2021 -2022.

att ivaupp beslutet att välja Erik Haversten till
sakrevisorssuppleant fiir Humanistiska ftireningen år
202t-2022.

att vällaErik Haversten till sakrevisor for Humanistiska
ftireningen är 2021 -2022.

att vakantsätta den andra posten sakrevisorssuppleant till
nästkommande fr reningsmöte.

Nathalie Erilrssonjusterqs ut kl. 21:25.
Röstlängden justeras till arton nrirvarande medlemmar.

ii. Auktoriserad revisor samt revisorssuppleant
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Valberedningen ftireslår ftireningsmötet
att valjaJonas Ramning, First Ledger, som Humanistiska
ftireningens auktoriserad revisor for verksamhetsåret 2A21.

a// Roseta Benjamin, First Ledger, som auktoriserad
revisorssuppleant ftir verksamhetsåret 2021 .

Stefanie yrkar att tindra att-satsen till att ta bort First Ledger då det
åir personerna som åir de auktoriserade revisorerna och Jonas
Ramning fakturerar till sitt eget ftiretag.

Föreningsmötet beslutar
att godkäwra Stefanies yrkande.

Föreningsmötet beslutar
att välja Jonas Ramning, som Humanistiska ftireningens
aukloriserad revisor ftir verksamhetsåret 2021.

att Roseta Benjamin, som auktoriserad revisorssuppleant for
verksamhetsiret 2021.

11. Val av inspektor
Valberedningen föreslår

att adttaBengt Novdn som inspektor ftir Humanistiska ftireningens
inspektor 2021-2023.

Stefanie yrkar att iindra formuleringen till: att välja Bengt Novdn till
inspektor ftir Humanistiska ftireningen fdr mandatperioden 2A2l -2023.

Föreningsmötet beslutar
att godkäwta Stefanies yrkande.

Föreningsmötet beslutar
att vällaBengt Nov6n till inspektor fiir Humanistiska foreningen flor
mandatperioden 202 1 - 2023.

12. Propositioner
a. Fastställande av medlemsavgift verksamhet såtret 2021

Humanistiska ftireningens styrelse ftireslår ftireningsmötet

a// fastståilla medlemsavgiften till kåravgiften, i enlighet med

samarbetsavtalet om det kopplade medlemskapet. I skrivande stund

ligger kåravgiften pä lZlkrltermin eller 24lkrlhelåtr.
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Föreningsmötet beslutar

att faststalla medlemsavgiften till kåravgiften, i enlighet med
samarbetsavtalet om det kopplade medlemskapet. I skrivande stund
ligger kåravgiften pä l25k,r ltermin eller 240fu lhelär.

b. Fastställande av arvodesstat ftir verksamhetsåxet2A2l

Humanistiska ftireningens styrelse föreslår ftireningsmötet

ar faststiilla arvodesstaten till 0 kronor for verksamhetsåret 2021.

Föreningsmötet beslutar

a// faststiilla arvodesstaten till 0 kronor för verksamhetsåret 2021.

c. Fastställande av preliminiir strategisk plan for 2A2l - 2023

Humanistiska ft)reningens styrelse ftireslår ftireningsmötet

att anta Humanistiska ftreningens preliminåira strategiska plan
for202l -2023.

Föreningsmötet diskuterar den strategiska planen styrelsen utarbetat.
Stefanie frågar varflor styrelsen valt att lägga upp den på he år.
Alexander och Mathilde svarar att den utformats utifrån vad behovet är
nu och över en rimlig tidsspann. Matilda scker att planen måste
samverkamer med verksamhetsplanen. Hon undrar även varfiir
flSreningen ska äga villan. Alexander menar att det zir ett langsiktigt mål
och Mathilde påpekar att det handlar om ett mål som kräver liingre iin
tre år för att uppnå. Mathilde påpekar att utformande av en strategisk
plan uppdrogs nuvaxande styrelse av ftiregående styrelse 2A19. Anna
menar att planen ?ir historielös och underlig och behöver ses över igen.
Alexander åir medveten om tidigare ändringar i och med exempelvis
sektioner, men att detta har lett till en ftir hög belastring ftlr styrelsen,
varför det iir en målsättning att omforma och inftira något liknande utan
den stora bestiimmanderätt de hade tidigare. Mötet diskuterar vidare
sektioner och målet att inftirskaffa villan.

Micaelq Mora Holmström justeras ut kl. 2l:52.
Röstldngden justeras till sjutton nrirvarande medlemmar
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Stefanie yrkar all anta den preliminära planen.

Anna yrkar att avslå styrelsens ftirslag att anta Humanistiska
föreningens preliminiira strategiska plan ftir 2021 - 2An.

Stefanie drar tillbaka sitt yrkande.

Stefanie yrkar att uppdra avgående samt til1tåidande presidium att
utftira en remissrunda bland de fortroendevalda inom samtliga nivåer
inom organisationen i syfte att ytterligare ftirankra de prioriterade
inriktningarna. Hon yrkar även att utifran diskussionema under
ftireningsmötet ta särskilt i bealtande att sätta den stategiska planen i
ett sammanhang, där Humanistiska ft)reningens historia och framtid
tydligare beskrivs,strukturen på styrdokumentet och dess utformning.

Förening smötet beslutar

att godkäwra Stefanies yrkanden.

Elinor Ahlström och Quentin Jansson Piasecka utjusteras kl. 22:04.

Rö s tl rin gde n j us t er as t ill fe mt on ntirv ar ande me dl e mmar.

att avslä styrelsens förslag att arfiaHumanistiska fiireningens
preliminåira strategiska plan ftir 2021 - 2023.

d. Fastställande av preliminär verksamhetsplan för verksamh etsåret 2A2l

Alexander menar att verksamhetsplanen utformats enligt rådande
omstiindigheter men även öppnar för eventuell foriindring.

Föreningsmötet diskuterar verksamhetsplanen.

Stefanie yrkar att den definitiva planen ska spegla den strategiska
planen.

Tony Westling.iusteras ut kl. 22:18.

Röstldngden justeras till fiorton nrirvarande medlernmar

Humanistiska ftireningens styrelse ft)reslår ftireningsmötet

att anta Humanistiska föreningens preliminära verksamhetsplan
202t.

Föreningsmötet beslutar
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ott anta Humanistiska fiireningens preliminära verksamhetsplan
2021 med konsekvensändring.

e. Fastställande av preliminåir budget fiir verksamhetsfuet202l
Katerina ftiredrar om den preliminära budgeten ftir verksamhetsåret
2021 . Föreningsmötet diskuterar ftiråindringar.

Humanistiska ftireningens styrelse ftireslår ft)reningsmötet

att arfiaHumanistiska ftireningens preliminära budget ftir
verksamhetsår 2021.

Stefanie yrkar att uppdra tillträdande styrelse att tillhandahålla en
skriftlig promemoria med tillhörande motiveringar rörande inriktningar
i propositionen om definitiv budget for 2021.

Föreningsmötet beslutar

att godkänna Stefanies yrkande.

Föreningsmötet beslutar

att anta Humanistiska fiireningens prelimintira budget flor
verksamhetsär 2021..

Andreas Hillerdal justerqs ut 22:57.

Röstlangden justeras till tretton ncirvarande medlemmar

f. Stadgerevidering vid fiirsta läsningen

Alexander ftrklarar att stadgarna ändrats utifran kommentarerna som
gjordes på Höstmötet.

Föreningsmötet diskuterar stadgerevideringen. Anna anser att texten
under seniorsskap inte behöver iindras, att beskrirmingen under
Uggleorden bör stå kvar och att det under hedersledamot bör
tydliggöras vad som skiljer det fran seniorsskap. Mathilde svarar att
denna stadgerevidering gått genom flera styrelser och att det alltid
kommer vara meningsskiljaktigheter. Christian anser att punkten om
investeringsrådet forändringen att dess ledamöter inte ska sitta på en
bestämd period utan på obestiimd tid samt att foreningsmötet kan
sparka en ledamot i investeringsrådet iir problematiskl och kan göra det I
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Stefanie vill motsätta sig hur flera på mötet menar att
stadgerevideringsgruppen gjort ett dåligt jobb. Gruppen har arbetat bra
med revideringen men alla kan ha åsikter om forlaget. Hon tor inte att
ftireningen åir redo att ta beslut om stadgama men att det inte åir relevant
att underkåinna arbetet. Hon menar att ändringarna ar svåra att folja och
bör medftiljas av en promemoria över åindringarna.

Humanistiska fiireningens styrelse ftireslår ft)reningsmötet

att arrta stadgerevideringen vid fiirsta läsning.

Föreningsmötet beslutar

att avslä styrelsens ftirslag att anta stadgerevideringen vid ftirsta
läsning.

13. Behandling av inkomna motioner
Det finns inget att behandla.

14. Under mötet väckta frågor
Alexander vill uttrycka sin glädje över de som stannat och alla åsikter som
uttryckts. Han vill tacka ftir sitt år som ordftirande som varit ett bra ar trots
omstiindigheterna. Mathilde tackar även styrelsen fiir sin starka insats under
aret.

Alexis hälsar kåirlek till hela fiireningen och tack ftir idag.

15. Mötets avslutande
Mötesordforande Alexander Åhman Hald ftirklarar mötet avslutat kl.23:31.

Justeras

ilL*d-L( frk*** W*A
Alexander Åhman Hald
Mötesordftirande

,t_
Alexis Allinf /
Justerare
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